



Samstag	13. Juni
10.00 Uhr	Eintreffen auf Stift Göttweig
10.30 Uhr	PLENARVERANSTALTUNG , Altmann Saal
	Prälat Mag. Columban Luser Abt von Göttweig
	Mag. Barbara Schwarz Präsidentin des Europa-Forum Wachau, Landesrätin für Soziales, Bildung und Familie der Niederösterreichischen Landesregierung, St. Pölten
	Dr. Erwin Pröll Landeshauptmann von Niederösterreich, St. Pölten
	Dr. Péter Szijjártó Minister für Außenwirtschaft und auswärtige Angelegenheiten von Ungarn, Budapest
	Armin Thurnher Journalist, Herausgeber der Wochenzeitung Falter und Autor, Wien
	Dipl.-Ing. Manfred Weber Mitglied des Europäischen Parlaments, Vorsitzender der EVP-Fraktion im Europäischen Parlament, Brüssel
	Ing. Andrej Babis Erster stellvertretender Premierminister und Minister für Finanzen der Tschechischen Republik, Prag
	Sebastian Kurz Bundesminister für Europa, Integration und Äußeres der Republik Österreich, Wien
	Verleihung des Europa-Staatspreises 2015 durch Bundesminister Sebastian Kurz Im Rahmen der Plenarveranstaltung wird heuer erstmals der vom Bundesministerium für Europa, Integration und Äußeres initiierte Europa-Staatspreis verliehen.
anschließend	Empfang auf Einladung von Bundesminister Sebastian Kurz Terrasse Stiftsrestaurant
14.30-16.30 Uhr	ARBEITSKREISE

Saturday	13 June
10.00 a.m.	Arrival at the Abbey of Göttweig
10.30 a.m.	PLENARY SESSION , Altmann Hall
	Rt. Rev. Columban Luser Abbot of Göttweig
	Barbara Schwarz President of the European Forum Wachau, Minister for Education, Social and Family Affairs in the Government of Lower Austria, St. Pölten
	Erwin Pröll Governor of Lower Austria, St. Pölten
	Péter Szijjártó Minister of Foreign Affairs and Trade of Hungary, Budapest
	Armin Thurnher Journalist, Publisher of the Weekly "Falter" and Author, Vienna
	Manfred Weber MEP, Chairman of the EPP Group in the European Parliament, Brussels
	Andrej Babis First Deputy Prime Minister and Minister of Finance of the Czech Republic, Prague
	Sebastian Kurz Federal Minister for Europe, Integration and Foreign Affairs, Vienna
	Bestowal of the Europe State Award 2015 by Federal Minister Sebastian Kurz The Europe State Award, which was initiated by the Federal Ministry for Europe, Integration and Foreign Affairs, will be bestowed for the first time during the Plenary Session.
followed by	Reception given by Federal Minister Sebastian Kurz Restaurant of the Abbey, Terrace
2.30-4.30 p.m.	WORKING GROUPS

**Sonntag 14. Juni**09.00 Uhr **Heilige Messe** in der Stiftskirche Göttweig10.30 Uhr **PLENARVERANSTALTUNG**, Altmann Saal

Präsentation der Resumés der Arbeitskreise unter Einbeziehung der Schülerinnen und Schüler des BG/BRG Krems, Piaristengasse

Dr. Erwin Pröll

Landeshauptmann von Niederösterreich, St. Pölten

Dr. Dr. h.c. Mihai Razvan Ungureanu

Universitätsprofessor, Senator, Erster Vizevorsitzender der PNL, ehem. Ministerpräsident und Außenminister von Rumänien, Bukarest

Dr. Johannes Hahn

Kommissar für Europäische Nachbarschaftspolitik und Erweiterungsverhandlungen, Brüssel

Mag. Tinatin Khidasheli

Ministerin für Verteidigung von Georgien, Tbilisi

Aleksandar Vučić

Premierminister der Republik Serbien, Belgrad

Dr. Reinhold Mitterlehner

Vizekanzler und Bundesminister für Wissenschaft, Forschung und Wirtschaft der Republik Österreich, Wien

anschließend **Empfang** auf Einladung von Landeshauptmann **Dr. Erwin Pröll**
Terrasse Stiftsrestaurant

Sunday 14 June09.00 a.m. **Holy Mass** at the Abbey of Göttweig10.30 a.m. **PLENARY SESSION**, Altmann Hall

Presentation of the Reports of the Working Groups with contribution of the students of the BG/BRG Krems, Piaristengasse

Erwin Pröll

Governor of Lower Austria, St. Pölten

Mihai Razvan Ungureanu

University Professor, Senator, First Deputy Chairman of the PNL, former Prime Minister and Minister of Foreign Affairs of Romania, Bucharest

Johannes Hahn

Commissioner for European Neighbourhood Policy & Enlargement Negotiations, Brussels

Tinatin Khidasheli

Minister of Defence of Georgia, Tbilisi

Aleksandar Vučić

Prime Minister, Republic of Serbia, Belgrade

Reinhold Mitterlehner

Vice-Chancellor and Federal Minister of Science, Research and Economy, Vienna

followed by **Reception** given by Governor **Erwin Pröll**
Restaurant of the Abbey, Terrace